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Харківська область 

Чугуївський  район  

Слобожанська селищна рада 

ПРОТОКОЛ № 38 

  ХХХVІІІ сесія VІІІ скликання 
15 червня 2023 року                                                       Місце проведення – 

                                                                           мала зала Слобожанського  

                                                                              селищного Палацу культури 

                                                                                  Початок роботи о 10.00 годині          

 

Всього депутатів – 26 

Присутні на сесії –  18 

Запрошені: заступник селищного голови Дубнюк М.М., заступник селищного голови 

Тимченко О.В., начальник  фінансового управління Слобожанської селищної ради 

Бардакова Н.В., начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності Водолажська 

О.І., начальник відділу з питань правової роботи, запобігання та виявлення корупції 

селищної ради Рєпнікова О.В., начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради   Мар’єнков 

О.П., начальник відділу економічного розвитку, комунальної та інвестиційної 

діяльності селищної ради Попова В.В., начальник відділу з земельних та екологічних 

питань селищної ради  Діденко О.І., начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради Руденко К.О., керівник Чугуївської окружної прокуратури Харківської області 

Прилуцький С., директор Комунального некомерційного підприємства «Зміївський 

центр первинної медико – санітарної допомоги» Костенко О.В., директор 

Комунального некомерційного підприємства  «Слобожанська лікарня» Пєнін В.Д., 

заступник директора з регіонального розвитку філії ГПУ «Шебелинкагазвидобування» 

АТ «Укргазвидобування» Богданов А.П. 

 

Головуючий на сесії – Діхтяр Д.М., Слобожанський селищний голова 

 

ВИСТУПИЛИ: Полька О.М., Буряк Н.І., Яговкін В.Б., та інші депутати селищної 

ради, які наполегливо звернулися до селищного голови та присутніх депутатів з 

пропозицією не проводити засідання депутатських комісій, а приступити одразу до 

сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в Україні. 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо даного 

питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Депутати наполягають не проводити засідання депутатських комісій, а 

приступити одразу до сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в Україні. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запропонував обрати лічильну 

комісію ХХХVІІІ сесії селищної ради VІІI скликання у складі 3 осіб: 
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1. Валерій АФАНАСЕНКО 

2. Вікторія ДЗЮБА 

3. Володимир ЮНОШЕВ 

Які є пропозиції щодо даних кандидатур? 

Та поставив дані кандидатури на голосування. 

Голосували: 

«за» - 19,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0, 

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати запропоновану лічильну комісію у складі 3 осіб. 

 

ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який звернувся до лічильної комісії з 

проханням враховувати його голос при голосуванні. 

 

ВИСТУПИЛИ:  Діхтяр Д.М., селищний голова, який наголосив, що для ведення 

протоколу  ХХХVІІІ сесії селищної ради VІІI скликання необхідно обрати секретаря 

засідання.  

Лисак І.І., яка запропонувала обрати секретарем засідання ХХХVІІІ сесії селищної 

ради VІІI скликання для ведення протоколу сесії Куценко Г.О. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: Ставлю на голосування  дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Секретарем засідання ХХХVІІІ сесії селищної ради VІІI скликання для 

ведення протоколу сесії обрати Куценко Галину Олександрівну. 

 

ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запропонував вислухати 

інформацію директора Комунального некомерційного підприємства «Зміївський центр 

первинної медико – санітарної допомоги» Костенко О.В. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: Ставлю на голосування  дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: надати слово директору Комунального некомерційного підприємства 

«Зміївський центр первинної медико – санітарної допомоги» Костенко О.В. 

 

ДОПОВІДАЄ: Костенко О.В., директор Комунального некомерційного підприємства 

«Зміївський центр первинної медико – санітарної допомоги»: 

Медична реформа принесла істотні зміни не тільки в саму систему надання 

медичної допомоги, а і в порядок фінансування закладів охорони здоров’я. 

У лютому 2018 р. був виданий спільний наказ МОЗ та Мінрегіонбуду «Про 

затвердження порядку формування спроможних мереж надання первинної медичної 

допомоги». 
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Відповідно до цього наказу, первинну медичну допомогу в Україні надаватимуть 

лише чотири типи закладів. 

Перше – це центри первинної медико-санітарної допомоги (ЦПМСД), які 

повинні обслуговувати не менше 15 тис населення та мати не менше сімох лікарів. 

По-друге, амбулаторії групової практики, що мають як мінімум двох лікарів і 

обслуговують не менше 3 тис. осіб. 

По-третє, амбулаторії моно-практики з одним лікарем на півтори тисячі 

населення.  

І, зрештою, так звані пункти здоров’я, які повинні обслуговувати не менше 750 

осіб. 

Фінансування центру здійснюється за рахунок  Національної Служби Здоров’я 

України, згідно кількості укладених із громадянами декларацій. 

Згідно наказу МОЗ від 29.07.2016 р. №801 ФАП/ФП створюється для надання 

долікарської медичної допомоги на території одного або декількох населених пунктів, 

де немає інших надавачів безоплатної первинної медичної допомоги з метою 

забезпечення належної доступності первинної медичної допомоги.  

Враховуючи, що на території села Геніївка функціонує амбулаторія загальної 

практики сімейної медицини, де первинну медичну допомогу надають лікар загальної 

практики та дві медичні сестри, утримання фельдшерського пункту в одному селі є 

недоцільним.  

              Відповідно до статті 35 Основ законодавства України про охорону здоров’я, 

абзацу тридцять четвертого підпункту 8 пункту 4, пункту 8 Положення про 

Міністерство охорони здоров’я України, затвердженого поставою Кабінету Міністрів 

України від 25 березня 2015 року №267, наказу Міністерства охорони здоров’я України 

від 29.07.2016 №801, Порядок формування спроможних мереж надання первинної 

медичної допомоги, затверджений  наказом Міністерства охорони здоров’я  №178/24 

від 06.02.2018, ч. 3 ст.64 Господарського кодексу України та пункту 4.9 розділу 

Статуту КНП «Зміївський ЦПМСД» з метою оптимізації та приведення у відповідність  

до спроможної мережі КНП «Зміївський ЦПМСД» виданий наказ №86 від 05.06.2023 р. 

«Про внесення змін до структури КНП «Зміївський ЦПМСД» щодо закриття ФП 

«Занки». 

Коробка В.П.,Штефан В.О.,  Буряк Н.І., які наголосили, що люди не зрозуміють цієї 

ситуації. Усім було зручно. 

Костенко О.В., яка зазначила, що коштів не вистачає на утримання ФАПа та 

амбулаторії, медичний персонал отримує лише заробітну плату, коштів на виплати 

премій та надбавок не має. Тому є необхідність закрити ФАП. Є наказ, відповідно 

якого визначається спроможність. 

Коробка В.П., яка запитала: навіщо тоді робили капітальний ремонт ФАПу? Та 

наголосила, що, на її думку, працівники готові працювати за кошти, які отримують на 

даний час. 

Костенко О.В., яка зазначила, що у ФАПі не працює лікар, лише медична сестра та 

молодша медсестра. Вони працюють, але услуга ними може надаватися лише у 

присутності лікаря. 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який наголосив, фінансування закінчиться та якщо не 

закривати ФАП то його фінансування прийдеться проводити за рахунок бюджету 

селищної ради. 

Коробка В.П., наголосила, що якщо закриваються школи, ФАПи, амбулаторії то 

прийде час, що село почне «вимирати». 
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Діхтяр Д.М., селищний голова, який наголосив, що на даний час це не питання 

порядку денного сесії щодо закриття ФАПу, а лише інформація, яку необхідно донести 

до мешканців села, щоб ця новина для них не була дивом. 

 

ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запропонував вислухати 

інформацію директора Комунального некомерційного підприємства  «Слобожанська 

лікарня» Пєніна В.Д. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: Ставлю на голосування  дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: надати слово директору Комунального некомерційного підприємства  

«Слобожанська лікарня» Пєніну В.Д. 

 

ДОПОВІДАЄ: Пєнін В.Д., директор Комунального некомерційного підприємства  

«Слобожанська лікарня»: 

У 2023 році КНП «Слобожанська лікарня» подала до НСЗУ на укладення 

договорів на 8 пакетів: стаціонарна паліативна медична допомога, мобільна паліативна 

допомога, стоматологічна допомога, ведення вагітності в амбулаторних умовах, 

гістероскопія, хірургічні операції в умовах стаціонару одного дня, профілактика, 

діагностика, спостереження та лікування в амбулаторних умовах, стаціонарна 

допомога дорослим та дітям без проведення хірургічних операцій. 

Згідно з умовами договорів , вони повинні бути переглянуті протягом 3 місяців у 

зв’язку із збільшенням або зменшенням кількості пацієнтів. За двома пакетами: 

стаціонарна паліативна медична допомога та  мобільна паліативна допомога лікарня 

звернулася до НСЗУ за переглядом суми договору у зв’язку з тим, що при укладанні 

договорів за результатами 2022 року  на стаціонарну паліативну медичну допомогу 

були закладені кошти на 2 пацієнтів, фактично на цей час 20 пацієнтів на місяць, а 

мобільна паліативна допомога у 2022 році не надавалася, фактично на обслуговуванні 

8 хворих. НСЗУ обіцяє з квітня 2023 року переглянути договори, але на сьогодні 

відповіді ми не отримали. 

У цьому році ми оптимізували штат лікарні та скоротили 17 працівників, 

відмовилися від затратного пакету стаціонарна допомога дорослим та дітям з 

проведенням хірургічних операцій (гінекологія) так, як у 2022 році було проведено 

лише 17 операцій. Також відмовилися від пакету діагностика, лікування та супровід 

осіб із ВІЛ (та підозрою на ВІЛ) із-за  невеликої кількісті хворих. Також вимушені 

були припинити надання медичної допомоги у стаціонарі денного перебування,  за 

вказану медичну допомогу НЗСУ не укладає пакети. 

01 липня 2022 року був прийнятий Закон України «Про внесення змін до деяких 

законодавчих актів України щодо удосконалення надання медичної допомоги»  № 

2347-IX, а 28 лютого 2023 р. прийнята постанова КМУ «Деякі питання організації 

спроможної мережі закладів охорони здоров’я» від 28 лютого 2023 р. № 174 

Законодавством передбачено що до  складу спроможної мережі входять: 

надкластерні заклади охорони здоров’я; 

кластерні заклади охорони здоров’я; 

загальні заклади охорони здоров’я; 

надавачі медичних послуг, які надають первинну медичну допомогу; 

https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2347-20#Text
https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2347-20#Text


 

 

6 

центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф із пунктами постійного 

базування бригад екстреної (швидкої) медичної допомоги. 

Лікарня подавала до обласного Департаменту охорони здоров’я план розвитку 

лікарні, про включення її до спроможної мережі, але, на жаль, не була до неї включена. 

Як, зазначив начальник Департаменту охорони здоров’я Хаустов М.М., наша лікарня 

залишається за мережою, ми будемо мати змогу укладати договори про медичне 

обслуговування населення за програмою медичних гарантій, але вимоги до пакетів 

будуть більш вимогливі. 

Укладені договори дадуть нам можливість фінансувати заробітну плату з 

нарахуваннями працівників, а матеріальне та кадрове забезпечення лікарні лягає на 

плечі селищного бюджету, якщо місцева рада не приймає рішення про реорганізацію 

чи перепрофілювання закладу. 

 

ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запропонував вислухати 

інформацію заступника директора з регіонального розвитку філії ГПУ 

«Шебелинкагазвидобування» АТ «Укргазвидобування» Богданова А.П. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: Ставлю на голосування  дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: надати слово заступнику директора з регіонального розвитку філії ГПУ 

«Шебелинкагазвидобування» АТ «Укргазвидобування» Богданову А.П. 

 

ДОПОВІДАЄ: Богданов А.П., який розповів про роботу філії ГПУ 

«Шебелинкагазвидобування» АТ «Укргазвидобування» на території Слобожанської 

селищної територіальної громади та плани на майбутнє. Наголосив, що за рахунок 

підприємства вже виконані роботи по благоустрою села Нижній Бишкин та про роботи, 

які планується виконати у цьому році, а саме: встановлення сигналізації у  

Комунальному некомерційному підприємстві  «Слобожанська лікарня» та ремонт 

приміщень школи села Скрипаї. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який доповів, що на порядку денному 

ХХХVІІІ сесії селищної ради VІІI скликання такі питання: 

1. Про внесення змін до рішення ХХХ сесії VIІI скликання Слобожанської 

селищної ради від 23 грудня 2022 року №1392-VIІI «Про бюджет Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2023 рік». 

2. Про внесення змін  та доповнень до Заходів на 2023 рік до Програми розвитку 

охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 

роки. 

3. Про внесення змін до місцевої цільової Програми розвитку цивільного захисту 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

4. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2023 рік до Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки. 
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5. Про внесення змін та доповнень до  Заходів  на 2023 рік до Програми фінансової 

підтримки об’єднань співвласників багатоквартирних будинків, житлових 

товариств та житлово-будівельних кооперативів на 2021-2025 роки. 

6. Про внесення змін та доповнень  до Заходів  на 2023 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки. 

7. Про внесення змін та доповнень до  Заходів  на 2023 рік до Програми розвитку і 

реформування житлово-комунального господарства Слобожанської селищної 

ради на 2021-2025 роки. 

8. Про внесення змін до Заходів на 2023 рік до Програми забезпечення 

тимчасового розміщення та організації харчування внутрішньо переміщених осіб 

та/або евакуйованих осіб, які перемістилися на територію Слобожанської 

селищної  територіальної громади  після 24.02.2022 р., в закладах освіти 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області на 2022 

– 2023 роки. 

9. Про прийняття у комунальну власність Слобожанської територіальної громади 

ноутбуків із спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Харківської області та створення комісії по прийманню-передачі із спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Харківської області у 

комунальну власність Слобожанської територіальної громади ноутбуків. 

10. Про передачу комунального майна КУ «Центр надання соціальних послуг». 

11. Про передачу комунального майна відділу освіти Слобожанської селищної ради. 

12. Про передачу комунального майна КП КЗ «Слобожанський селищний Палац 

культури». 

13. Про  надання  згоди на списання  майна  комунальної власності Слобожанської 

селищної територіальної громади. 

14. Про надання згоди на прийняття та прийняття з комунальної власності 

Зміївської  територіальної громади  у  комунальну власність Слобожанської 

селищної територіальної громади індивідуально визначеного майна. 

15. Про співпрацю з АТ «Укргазвидобування» в частині реалізації спільного проєкту 

«Капітальний ремонт будівлі початкової школи в с. Скрипаї Слобожанської 

селищної територіальної громади». 

16. Про надання згоди на ініціювання внесення змін до Договору про 

співробітництво територіальних громад у формі делегування виконання окремих 

завдань щодо організації медичного обслуговування населення, безпосередньо 

пов’язаного з наданням первинної медичної допомоги №1 від 23.12.2022 року.  

17. Про результати діяльності прокуратури на території Чугуївського району. 

18. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Баєвій 

Наталії Володимирівні. 

19. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Волкову Ігорю Сергійовичу. 
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20. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Сорокіну Миколі Миколайовичу. 

21. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Оклей 

Аліні Анатоліївні. 

22. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Барановському Сергію Олександровичу. 

23. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Сушко 

Світлані Анатоліївні. 

24. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Юсуповій Зої Миколаївні. 

25. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Кухлєєву Олександру Вікторовичу. 

26. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Рижому Віталію Степановичу. 

27. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Пивовар Тетяні Анатоліївні. 

28. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю)  гр.Яненко Оксані 

Вікторівні та гр. Кріт Євгенії Вікторівні. 

29. Про внесення змін у рішення XXII сесії VIII скликання Слобожанської селищної 

ради № 1196-VIII від 03 лютого 2022 року. 

30. Про припинення права оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:006:0066. 

31. Про розробку проекту землеустрою зі зміною цільового призначення земельної 

ділянки за кадастровим номером 6321782700:01:000:1346. 

32. Про розробку проекту землеустрою зі зміною цільового призначення земельної 

ділянки за кадастровим номером 6321755600:01:006:0066.  

33. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд 

об’єктів передачі електричної енергії . 

34. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд 

об’єктів передачі електричної енергії . 
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35. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд 

об’єктів передачі електричної енергії. 

36. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд 

об’єктів передачі електричної енергії.  

37. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд 

об’єктів передачі електричної енергії.  

38.  Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд 

об’єктів передачі електричної енергії. 

39.  Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд 

об’єктів передачі електричної енергії. 

40. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321783001:01:001:0121.  

41. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321783004:01:002:0214. 

42. Про розгляд заяви Передерій Н.П. 

 

Шановні присутні! 

Які є питання, пропозиції щодо затвердження  порядку денного? 

 

ВИСТУПИЛИ: Куценко Г.О., секретар селищної ради, яка звернулася до депутатів з 

проханням включити до порядку денного сесії питання «Про службове відрядження» 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо 

даного питання?  

Строгий Д.О.,  Афанасенко В.П. та інші, які наголосили, що вони наполягають на 

включенні даного питання до порядку денного сесії. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування питання щодо включення до 

порядку денного сесії питання «Про службове відрядження». 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про службове 

відрядження». 

 

Діхтяр Д.М., селищний голова, Які ще є питання, пропозиції щодо затвердження  

порядку денного? 

 

ВИСТУПИЛИ: Куценко Г.О., секретар селищної ради, яка звернулася до депутатів з 

проханням включити до порядку денного сесії питання «Про внесення доповнень до 

Програми розвитку місцевого самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки та до Заходів на 2023 рік до цієї програми» 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо 

даного питання?  
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Коробка В.П.,  Буряк Н.І. та інші, які наголосили, що вони наполягають на 

включенні даного питання до порядку денного сесії. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування питання щодо включення до 

порядку денного сесії питання «Про внесення доповнень до Програми розвитку 

місцевого самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки та до 

Заходів на 2023 рік до цієї програми». 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про внесення доповнень 

до Програми розвитку місцевого самоврядування Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки та до Заходів на 2023 рік до цієї програми». 

 

Діхтяр Д.М., селищний голова, Які ще є питання, пропозиції щодо затвердження  

порядку денного? 

 

ВИСТУПИЛИ: Куценко Г.О., секретар селищної ради, яка звернулася до депутатів з 

проханням включити до порядку денного сесії питання «Про співпрацю з 

муніципалітетом Веннес (Швеція)» 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо 

даного питання?  

Лисак І.І., Миндар С.І. та інші, які наголосили, що вони наполягають на включенні 

даного питання до порядку денного сесії. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування питання щодо включення до 

порядку денного сесії питання «Про співпрацю з муніципалітетом Веннес (Швеція)». 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про співпрацю з 

муніципалітетом Веннес (Швеція)». 

 

Діхтяр Д.М., селищний голова, Які ще є питання, пропозиції щодо затвердження  

порядку денного? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити питання щодо затвердження порядку 

денного  ХХХVІІІ сесії Слобожанської селищної ради VІІI скликання з додатковими 

питаннями в цілому на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова, Ставлю на голосування рішення «Про затвердження 

порядку денного ХХХVІІІ сесії Слобожанської селищної ради VІІI скликання» в 

цілому. 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 
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ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження порядку денного ХХХVІІІ сесії 

Слобожанської селищної ради VІІI скликання» в цілому (рішення додається). 

 

Переходимо до розгляду питань порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХХХ сесії VIІI скликання Слобожанської селищної 

ради від 23 грудня 2022 року №1392-VIІI «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2023 рік» 

ДОПОВІДАЄ: Бардакова Н.В., начальник фінансового управління Слобожанської 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Шпак Г.А., який запропонував взяти до відома звіт селищного голови та поставити 

дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення ХХХ сесії VIІI скликання 

Слобожанської селищної ради від 23 грудня 2022 року №1392-VIІI «Про бюджет 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2023 рік» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін  та доповнень до Заходів на 2023 рік до Програми розвитку 

охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки» 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Лисак І.І., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін  та доповнень до Заходів на 2023 рік до 

Програми розвитку охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 

2021 - 2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до місцевої цільової Програми розвитку цивільного захисту 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 
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ДОПОВІДАЄ: Мар’єнков О.П., начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, який надав 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до місцевої цільової Програми розвитку 

цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в 

цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2023 рік до Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2023 рік до 

Програми енергозбереження та благоустрою територій населених  пунктів 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до  Заходів  на 2023 рік до Програми фінансової 

підтримки об’єднань співвласників багатоквартирних будинків, житлових товариств та 

житлово-будівельних кооперативів на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Шпак Г.А., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0,  
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«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до  Заходів  на 2023 рік до 

Програми фінансової підтримки об’єднань співвласників багатоквартирних будинків, 

житлових товариств та житлово-будівельних кооперативів на 2021-2025 роки» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень  до Заходів  на 2023 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки». 

ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Шпак Г.А., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень  до Заходів  на 2023 рік до 

Програми фінансової підтримки комунальних підприємств Слобожанської селищної 

ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до  Заходів  на 2023 рік до Програми розвитку і 

реформування житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Ледовський В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до  Заходів  на 2023 рік до 

Програми розвитку і реформування житлово-комунального господарства 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2023 рік до Програми забезпечення тимчасового 

розміщення та організації харчування внутрішньо переміщених осіб та/або 
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евакуйованих осіб, які перемістилися на територію Слобожанської селищної  

територіальної громади  після 24.02.2022 р., в закладах освіти Слобожанської селищної 

ради Чугуївського району Харківської області на 2022 – 2023 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної ради, 

який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Дзюба В.В., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2023 рік до Програми 

забезпечення тимчасового розміщення та організації харчування внутрішньо 

переміщених осіб та/або евакуйованих осіб, які перемістилися на територію 

Слобожанської селищної  територіальної громади  після 24.02.2022 р., в закладах 

освіти Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області на 2022 

– 2023 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про прийняття у комунальну власність Слобожанської територіальної громади 

ноутбуків із спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Харківської 

області та створення комісії по прийманню-передачі із спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Харківської області у комунальну власність 

Слобожанської територіальної громади ноутбуків». 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної ради, 

який надав пояснення стосовно даного питання  

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про прийняття у комунальну власність Слобожанської 

територіальної громади ноутбуків із спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Харківської області та створення комісії по прийманню-передачі із 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Харківської області у 

комунальну власність Слобожанської територіальної громади ноутбуків» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про передачу комунального майна КУ «Центр надання соціальних послуг». 

ДОПОВІДАЄ: Водолажська О.І., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання 
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ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Дзюба В.В., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу комунального майна КУ «Центр надання 

соціальних послуг» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про передачу комунального майна відділу освіти Слобожанської селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Водолажська О.І., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова, який самостійно публічно оголосив, що по даному 

питанню в нього конфлікт інтересів та відмовився від голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу комунального майна відділу освіти 

Слобожанської селищної ради» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про передачу комунального майна КП КЗ «Слобожанський селищний Палац 

культури». 

ДОПОВІДАЄ: Водолажська О.І., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу комунального майна КП КЗ «Слобожанський 

селищний Палац культури» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  
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«Про  надання  згоди на списання  майна  комунальної власності Слобожанської 

селищної територіальної громади». 

ДОПОВІДАЄ: Попова В.В., начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Строгий Д.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про  надання  згоди на списання  майна  комунальної 

власності Слобожанської селищної територіальної громади» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про надання згоди на прийняття та прийняття з комунальної власності Зміївської  

територіальної громади  у  комунальну власність Слобожанської селищної 

територіальної громади індивідуально визначеного майна». 

ДОПОВІДАЄ: Попова В.В., начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Строгий Д.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання згоди на прийняття та прийняття з комунальної 

власності Зміївської  територіальної громади  у  комунальну власність Слобожанської 

селищної територіальної громади індивідуально визначеного майна» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про співпрацю з АТ «Укргазвидобування» в частині реалізації спільного проєкту 

«Капітальний ремонт будівлі початкової школи в с. Скрипаї Слобожанської селищної 

територіальної громади». 

ДОПОВІДАЄ: Попова В.В., начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  
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«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про співпрацю з АТ «Укргазвидобування» в частині реалізації 

спільного проєкту «Капітальний ремонт будівлі початкової школи в с. Скрипаї 

Слобожанської селищної територіальної громади» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про надання згоди на ініціювання внесення змін до Договору про співробітництво 

територіальних громад у формі делегування виконання окремих завдань щодо 

організації медичного обслуговування населення, безпосередньо пов’язаного з 

наданням первинної медичної допомоги №1 від 23.12.2022 року». 

ДОПОВІДАЄ: Рєпнікова О.В., начальник відділу з питань правової роботи, 

запобігання та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення стосовно 

даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Шпак Г.А., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання згоди на ініціювання внесення змін до Договору 

про співробітництво територіальних громад у формі делегування виконання окремих 

завдань щодо організації медичного обслуговування населення, безпосередньо 

пов’язаного з наданням первинної медичної допомоги №1 від 23.12.2022 року» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про результати діяльності прокуратури на території Чугуївського району». 

ДОПОВІДАЄ: Прилульций С., керівник Чугуївської окружної прокуратури 

Харківської області, який розповів присутнім про роботу прокуратури у районі та 

надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про результати діяльності прокуратури на території 

Чугуївського району» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  
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«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Баєвій Наталії 

Володимирівні». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Баєвій Наталії Володимирівні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Волкову 

Ігорю Сергійовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Миндар С.І., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Волкову Ігорю Сергійовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Сорокіну 

Миколі Миколайовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 
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Миндар С.І., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Сорокіну Миколі Миколайовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Оклей Аліні 

Анатоліївні». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Оклей Аліні Анатоліївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Барановському Сергію Олександровичу». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 
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ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Барановському Сергію Олександровичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Сушко 

Світлані Анатоліївні». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Полька О.М., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Сушко Світлані Анатоліївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Юсуповій Зої 

Миколаївні». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Полька О.М., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Юсуповій Зої Миколаївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  
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«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Кухлєєву 

Олександру Вікторовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Кухлєєв О.В., який самостійно публічно оголосив, що по даному питанню в нього 

конфлікт інтересів та відмовився від голосування 

Строгий Д.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Кухлєєв О.В.) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Кухлєєву Олександру Вікторовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Рижому 

Віталію Степановичу». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Полька О.М., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Рижому Віталію Степановичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Пивовар 

Тетяні Анатоліївні». 
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ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Полька О.М., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. 

Пивовар Тетяні Анатоліївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю)  гр.Яненко Оксані 

Вікторівні та гр. Кріт Євгенії Вікторівні». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Яговкін В.Б., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю)  

гр.Яненко Оксані Вікторівні та гр. Кріт Євгенії Вікторівні» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін у рішення XXII сесії VIII скликання Слобожанської селищної ради 

№ 1196-VIII від 03 лютого 2022 року». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Яговкін В.Б., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 
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ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін у рішення XXII сесії VIII скликання 

Слобожанської селищної ради № 1196-VIII від 03 лютого 2022 року» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про припинення права оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:006:0066». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про припинення права оренди земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321755600:01:006:0066» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про розробку проекту землеустрою зі зміною цільового призначення земельної 

ділянки за кадастровим номером 6321782700:01:000:1346». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про розробку проекту землеустрою зі зміною цільового 

призначення земельної ділянки за кадастровим номером 6321782700:01:000:1346» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про розробку проекту землеустрою зі зміною цільового призначення земельної 

ділянки за кадастровим номером 6321755600:01:006:0066». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 
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Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про розробку проекту землеустрою зі зміною цільового 

призначення земельної ділянки за кадастровим номером 6321755600:01:006:0066» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів 

передачі електричної енергії». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування 

будівель і споруд об’єктів передачі електричної енергії» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів 

передачі електричної енергії». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування 

будівель і споруд об’єктів передачі електричної енергії» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 
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СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів 

передачі електричної енергії». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування 

будівель і споруд об’єктів передачі електричної енергії» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів 

передачі електричної енергії». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування 

будівель і споруд об’єктів передачі електричної енергії» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів 

передачі електричної енергії». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  
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Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування 

будівель і споруд об’єктів передачі електричної енергії» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів 

передачі електричної енергії». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування 

будівель і споруд об’єктів передачі електричної енергії» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів 

передачі електричної енергії». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування 
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будівель і споруд об’єктів передачі електричної енергії» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321783001:01:001:0121». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання та наголосила, що 

орендну ставку договору доводимо до норм рішення Слобожанської селищної ради 

ХVIII сесії VIІI скликання № 733-VIIІ  від 21.10.2021 року «Про затвердження ставок 

орендної плати за користування земельними ділянками комунальної власності на 

території Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області». 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Яговкін В.Б., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321783001:01:001:0121» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321783004:01:002:0214». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання та наголосила, що 

орендну ставку договору доводимо до норм рішення Слобожанської селищної ради 

ХVIII сесії VIІI скликання № 733-VIIІ  від 21.10.2021 року «Про затвердження ставок 

орендної плати за користування земельними ділянками комунальної власності на 

території Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області». 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Яговкін В.Б., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321783004:01:002:0214» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про розгляд заяви Передерій Н.П.». 
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ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка самостійно публічно оголосила, що по даному питанню в неї 

конфлікт інтересів та відмовилався від голосування 

Яговкін В.Б., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Коробка В.П.) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про розгляд заяви Передерій Н.П.» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про службове відрядження». 

ДОПОВІДАЄ: Куценко Г.О., секретар селищної ради, яка надала пояснення стосовно 

даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка самостійно публічно оголосила, що по даному питанню в неї 

конфлікт інтересів та відмовилався від голосування 

Полька О.М., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Коробка В.П.) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про службове відрядження» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення доповнень до Програми розвитку місцевого самоврядування 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки та до Заходів на 2023 рік до цієї 

програми». 

ДОПОВІДАЄ: Куценко Г.О., секретар селищної ради, яка надала пояснення стосовно 

даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 
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ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення доповнень до Програми розвитку місцевого 

самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки та до Заходів на 2023 

рік до цієї програми» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про співпрацю з муніципалітетом Веннес (Швеція)». 

ДОПОВІДАЄ: Попова В.В., начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 19  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про співпрацю з муніципалітетом Веннес (Швеція)» прийняти  

в цілому (рішення додається). 

 

Шановні депутати! 

Порядок денний сесії вичерпано. 

У кого є пропозиції, доповнення, зауваження до ведення сесії? 

ХХХVІІІ сесія селищної ради VІІІ скликання оголошується закритою. 

Дякую за участь в роботі. 

 

 

 

 

Слобожанський 

селищний голова                                                                         Дмитро ДІХТЯР 

 

 

Секретар                                                                                       Галина КУЦЕНКО 
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СПИСОК 

депутатів присутніх на ХХХVІІІ сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання   

15 червня 2023 року 

 

1. Афанасенко Валерій Павлович 

2. Біла Юлія Олександрівна  

3. Білевіч Олександр Віцентійович  

4. Буряк Наталія Іванівна 

5. Дзюба Вікторія Володимирівна 

6. Коробка Валентина Петрівна 

7. Кухлєєв Олександр Вікторович 

8. Куценко Галина Олександрівна 

9. Ледовський Віктор Петрович 

10. Лисак Інна Іванівна 

11. Миндар Степан Іванович 

12. Полька Олександр Миколайович 

13. Пономаренко Олег Анатолійович  

14. Строгий Денис Олександрович  

15. Шпак Геннадій Анатолійович 

16. Штефан Віталій Олексійович  

17. Юношев Володимир Олександрович 

18. Яговкін Володимир Борисович 

 

 

 

СПИСОК 

депутатів відсутніх на ХХХVІІІ сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання   

15 червня 2023 року 

 

1. Десятник Роман Миколайович 

2. Євченко Євген Станіславович 

3. Маковецька Ірина Костянтинівна 

4. Рильцев В’ячеслав Павлович 

5. Різван Володимир Петрович 

6. Стебло Валерія Миколаївна 

7. Томашевська Людмила Борисівна 

 

 

 

Слобожанський 

селищний голова                                                                         Дмитро ДІХТЯР 

 

Секретар                                                                                       Галина КУЦЕНКО 


